
Interpelácia č. 6/2014   
 

 

1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26.2.2014  
 

 

 

Mgr. Kereštanová: 

Chcela by som sa spýtať teraz na tému prechodov pre chodcov v meste kvôli bezpečnosti, keď 

je šero, keď je tma, sú dosť neprehľadné. Chcem sa spýtať, či by bol problém alebo či mesto 

ráta alebo neráta s nejakým osvetlením prechodov na nejaké svetelné senzory. 
 

 

Ing. Gore: 

Bola naplánovaná 1. etapa osvetlenia prechodov pre chodcov. Tá zahŕňa 4 prechody pre 

chodcov, 3 sú na ul. M. R. Štefánika a1 je na Komenského ulici. Projektová dokumentácia je 

vypracovaná, ohlásenie stavby je zabezpečené, spúšťame budúci mesiac verejné obstarávanie 

a v krátkom čase do leta by to malo byť zrealizované. Je to zo schválenej kapitoly 

použitia  prostriedkov z tepelného hospodárstva.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.2.2014 
 

 

 

 


